

Amazing 韩国
KOREA 韩国

首尔 / 江原道 / 平昌 + 济州岛

8D6N

SEOUL / GANGWON-DO / PYEONGCHANG + JEJU ISLAND

Tour Code: KBX-2

 **Golden**[®]
Destinations



Korea
韩国

免费 FREE



Samcheok Ocean Railbike
三陟海洋铁路自行车



CHEF BIBAP SHOW
CHEF伴饭秀



Daegwallyeong
Sheep Farm
大关岭风之谷
羊牧场

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Seongsan Sunrise Peak
城山日出峰



ALIVE 4D Art Museum
ALIVE 4D美术馆



Herbnara Farm
香草国度农园



Seongeup Folk Village
城邑民俗村

SCHEDULE:

D1 DEPARTURE ✈️ INCHEON

D2 ARRIVAL INCHEON/SEOUL ✈️ JEJU ISLAND (MOB/L/D)

- ☑ Bukchon Hanok Village
- ☑ Yongduam Rock
- ☑ Mysterious Road

D3 JEJU ISLAND (B/L/D)

- ☑ Seongsan Sunrise Peak
- ☑ Seongeup Folk Village
- ☑ Woljeong-ri Beach
- ☑ Beach Cafe Street
- ☑ O'Sulloc Tea Museum
- ☑ Jeju Swiss Village

D4 JEJU ISLAND ✈️ SEOUL/GANGWON-DO (B/L/D)

- ☑ Nami Island
- ☑ Samcheok Ocean Railbike
- ☑ Daepohang Fish Market
- ☑ Naksan Beach

D5 MT. SORAK/ PYEONGCHANG (B/L/-)

- ☑ Mt.Sorak National Park
- ☑ Sinheungsa Temple
- ☑ Ski Jump Lounge (2018 Pyeongchang Olympics)
(Complimentary Drink)
- ☑ Hot Spring Water Park
(Please Bring Along Own Swimsuit & Cap)

D6 PYEONGCHANG/SEOUL (B/L/D)

- ☑ Herbnara Farm
- ☑ Daegwallyeong Sheep Farm *(DIY Cookies)*
- ☑ Dongdaemun

D7 SEOUL (B/L/D)

- ☑ Namsan Park ~ Love Lock
- ☑ ALIVE 4D Art Museum
- ☑ DIY Gimbap + Hanbok Experience
- ☑ CHEF BIBAP Show

D8 SEOUL/INCHEON ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Duty Free Shop
- ☑ Local Food Product

TOURIST ATTRACTIONS:

SEOUL

- ◆ **ALIVE 4D Art Museum**- The museum consists of a ground floor (World Fantasy Shuttle Box), underground second floor, black mission (Mission in black and sweet bean cafe). The exhibition includes 3D art, media art and physical art brings you an unparalleled 4D experience.
- ◆ **CHEF BIBAP SHOW** - "Bibap" is just like bibimbap. Enjoy a night of "beatboxing", "laughing farce" and breakdancing at the Show! Catch one of Korea's most popular show centered around "bibimbap". Laugh the night away at the chefs' funny antics.
- ◆ **Dongdaemun** - Combining a variety of specialty snacks, Dongdaemun Market, the largest single market in the East, is an important place for crafters and where fashionistas travels. Popular and outstanding handicrafts are well distributed in the country with variety of uniquely designed accessories at a low price.
- ◆ **Bukchon Hanok Village** - Surrounded by Gyeongbokgung Palace, Changdeokgung Palace and Jongmyo Shrine, Bukchon Hanok Village is home to hundreds of traditional houses. Today, many of these hanoks operate as cultural centers, guesthouses, restaurants and tea houses, providing visitors with an opportunity to experience, learn and immerse themselves in traditional Korean culture.

JEJU ISLAND

- ◆ **Seongeup Folk Village**- Located below Hallasan, it is a folk village that completely preserves Korean tradition. Many cultural heritages here preserve the original appearance of the folk villages and are therefore designated to be protected. In addition, you can also get to know the unique culture, which is very popular among foreigners.
- ◆ **O'Sulloc Tea Museum**- Museum opened on September 1, 2001. It is not only famous for its green tea cup shape, but also a cultural space that combines tradition and modernity. It is also a resting space close to nature. There are courtyards and ponds inside the museum while the observation deck on the second floor of the building overlooks the green tea fields and the surrounding natural landscape.

GANGWON-DO

- ◆ **Nami Island** - Nami Island is known as the place where novelist Choi In-ho remake of the TV series "Winterreise" and the spot for Gangbyeon Road Concert. In recent years, it has attracted many tourists from Europe, America and the Middle East and has also been selected by foreigners in Korea as the most ideal international attraction to resort.
- ◆ **Mt.Sorak National Park**- Visiting the biggest bronze statue of Korea in Sinheungsa Temple, it was completed in 11 years reflecting the harmonization of nature and music.
- ◆ **Samcheok Ocean Railbike** - is Korea's one and only ocean railbike facility that offers a landscape view of black pines and bizarre rocks merged together. Its double-tracked route of 5.4km follows the beautiful shoreline of the East Sea with a tunnel along its way that entertains bikers with fascinating luminarie and laser shows, giving feelings as if it is passing through a mysterious underwater tunnel. The railbike course is perfect to enjoy unique and memorable experiences for families, friends and couples.

PYEONGCHANG

- ◆ **Herbnara Farm** - is a family rest area located within the beautiful nature of Hongjeong Valley. The farm showcases the changing beauty of each season, with azaleas in spring, a cooling breeze in summer, bright foliage in fall, and a blanket of white snow in winter.



Special Cuisine :

- ☑ Breakfast at Hotel
- ☑ Black Pork Bulgogi
- ☑ Ginseng Chicken (Michelin Guide)
- ☑ Manjok Pig's Trotters + Dumpling Soup (Michelin Guide)
- ☑ Dumpling Noodle (Michelin Guide)
- ☑ Gangwon-do Hwangtae Hoegwan Set
- ☑ Traditional Hanjeongsik



Shopping Stop :

- ☑ Cosmetics Shop
- ☑ Ginseng Shop
- ☑ Liver Supplement Shop



Hotel 6 Nights :

- ☑ Jeju Grabel Hotel (Sea View Room) or similar class X 2 Nights
- ☑ Hanwha Resort or similar class X 1 Night
- ☑ InterContinental Alpensia Pyeongchang Resort/ Yongpyong Resort or similar class X 1 Night
- ☑ Seoul Sheraton D Cube City / Sheraton Seoul Palace Hotel or similar class X 2 Nights



Mt. Sorak
雪岳山



Bukchon Hanok Village
北村韩屋村



O' Sulloc Tea Museum
噢雪绿茶博物馆

精简行程:

第一天 启程 ✈ 仁川

第二天 抵达仁川/首尔 ✈ 济州岛
(机上午/午/晚)

- ☑ 北村韩屋村
- ☑ 龙头岩
- ☑ 神奇之路

第三天 济州岛 (早/午/晚)

- ☑ 城山日出峰
- ☑ 城邑民俗村
- ☑ 月汀里海水浴场
- ☑ 海边Cafe一条街
- ☑ 噢雪绿茶博物馆
- ☑ 七彩瑞士村

第四天 济州岛 ✈ 首尔/江源道 (早/午/晚)

- ☑ 南怡岛
- ☑ 三陟海洋铁路自行车 (RAIL BIKE)
- ☑ 大浦港海鲜市场
- ☑ 洛山海水浴场

第五天 雪岳山/平昌 (早/午/-)

- ☑ 雪岳山国立公园
- ☑ 新兴寺
- ☑ SKI JUMP中心(2018平昌奥运) (赠送饮料一杯)
- ☑ 温泉水世界 (请自备泳衣/泳帽)

第六天 平昌/首尔 (早/午/晚)

- ☑ 香草国度农园
- ☑ 大关岭风之谷羊牧场 (DIY饼干)
- ☑ 东大门

第七天 首尔 (早/午/晚餐)

- ☑ 南山公园之爱情锁墙
- ☑ ALIVE 4D美术馆
- ☑ DIY 紫菜包饭 + 韩服体验
- ☑ CHEF伴饭秀

第八天 首尔/仁川 ✈ 回程 (早/机上午餐)

- ☑ 免税店
- ☑ 土产店

观光景点:

首尔

- ◆ **ALIVE 4D美术馆** - 爱来魔相4D艺术馆是韩国首家3D艺术展馆集团, 场馆由地下一楼(世界奇幻穿梭盒)、地下二楼、黑色任务 (Mission in black 及甜豆所咖啡厅组成。展示内容包括3D艺术、媒体艺术及实物艺术作品, 为您带来无与伦比的4D新体验。
- ◆ **CHEF伴饭秀** - 《Bibap》正如拌饭, 包含拌饭在内的世界各国代表料理将一一登场, 在这上头洒点「口技」, 再淋点「笑闹剧」, 接着就是好好搅拌, 开动!
- ◆ **东大门** - 结合了各式特色料理小食, 东方最大规模的单一市场——东大门市场, 对手工艺品创作者而言是极为重要的地方。国内知名、杰出的手工艺品都透过这里流通, 因此可以用低廉的价格购买到各种设计独特的饰品。这里可说是所有时尚达人都会前往的地方。
- ◆ **北村韩屋村** - 位于景福宫、昌德宫和宗庙之间, 是一处在首尔有着600年悠久历史的韩国传统居住区。宏伟的宫殿建筑之间聚集着的这些传统的韩屋以及数不尽的小巷都保存着原本的模样, 完整地呈现出六百年前的迷人风貌。现在这些韩屋虽然大都作为传统文化体验馆或韩餐厅而使用, 但在街头巷尾处仍可间接地感受到朝鲜时代的氛围。

济州岛

- ◆ **城邑民俗村** - 城邑民俗村位于汉拏山麓, 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产, 很好地保留了古代村庄的原貌, 因而被指定为民俗村并受到保护。此外这里还可以接触到韩国独特的土种文化, 十分受外国人的青睐。
- ◆ **噢雪绿茶博物馆** - 博物馆于2001年9月1日开幕, 不仅因建筑物整体以绿茶杯造型而出名, 更是结合传统与现代的文化空间, 亦是贴近大自然的休憩空间。博物馆内部有庭院与池塘, 而建筑物2楼还设有观景台, 可以眺望绿茶田与周边自然景观。

江源道

- ◆ **南怡岛** - 南怡岛因作为小说家崔仁浩被翻拍为电视剧的作品《冬季旅游》的外景摄影地, 及江边歌谣祭的举办地点而为人所知, 被视为游客踏青郊游的游园区。近年来更是吸引不少欧美、中东国家的游客到此游览, 也被居韩外国人推选为最想造访的国际级旅游休养胜地, 因此备受瞩目。
- ◆ **雪岳山国立公园** - 游览神兴寺韩国最大的青铜座铜像, 称为统一大佛, 经历11年才完成。它反映了自然和音乐的和谐。
- ◆ **三陟海洋铁路自行车** - 韩国唯一海洋铁路自行车。在此可欣赏美丽的风景, 延着东海岸线5.4 km的路线, 一路上除了自然风光还可以欣赏隧道灯光秀等, 为访客带来神秘不可预测的旅行。不论是家人、朋友、恋人一起来访, 都能带来最特别又美好的回忆。来到三陟一定不能错过。

平昌

- ◆ **香草国度农园** - 在春秋两季, 溪谷分别被杜鹃花、枫红妆点得无比绚丽; 而夏季则有清凉的溪水供游客戏水, 冬季则有皑皑白雪覆盖。一年四季都享受到不同的美景。



风味餐:

- ☑ 全程酒店享用早餐
- ☑ 黑猪肉寿喜烧
- ☑ 童子人蔘鸡+长寿面线+百岁酒 (米其林推荐)
- ☑ 满足五香猪手+饺子汤 (米其林推荐)
- ☑ 饺子刀削面 (米其林推荐)
- ☑ 江原道特产黄太鱼汤饭定食
- ☑ 传统韩定食



购物店:

- ☑ 韩国化妆品
- ☑ 人参专卖店
- ☑ 保肝宝专卖店



酒店住宿6晚:

- ☑ 济州Grabel酒店(海景房)或同级 X 2晚
- ☑ 韩华渡假酒店或同级 X 1晚
- ☑ 平昌郡洲际酒店阿尔卑斯/龙平度假酒店或同级 X 1晚
- ☑ 首尔 Sheraton D Cube City / Sheraton Seoul Palace 酒店 或同级 X 2晚

• 韩国 SOUTH KOREA •



货币 Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea								
货币兑换率 Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80	拨号代码 Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82								
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	2 round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 *请自带多功能插座								
时差 Time Different 	South Korea - 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。								
气候 Weather 	<table border="0"> <tr> <td><input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 24°C - 10°C</td> <td><input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C - 15°C</td> <td><input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C</td> <td><input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C - -8°C</td> </tr> </table>			<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 24°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C - 15°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C - -8°C				
<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 24°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C - 15°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C - -8°C								
飞机型号 Aircraft Type 	<table border="0"> <tr> <td></td> <td></td> <td colspan="2"></td> </tr> <tr> <td>A330</td> <td>Boeing777 / 748</td> <td colspan="2"></td> </tr> </table>							A330	Boeing777 / 748		
A330	Boeing777 / 748										

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>



GD Partner: